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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2018/19:357 Spel på kredit

Enligt den nya spellagen är det förbjudet att erbjuda eller lämna kredit för 
insatser i spel. Trots detta finns det spelbolag med svensk spellicens som 
erbjuder kredittjänster. 

Problematiken är redan känd sen några år tillbaka, då DN avslöjade att 
Socialdemokraternas lotterier bedrev aggressiv marknadsföring för att sälja 
lotter på kredit till redan skuldsatta. 

Nu verkar problemet har dykt upp igen. Enligt Aftonbladets granskning den 27 
februari 2019 erbjuds tjänster på vissa spelbolag som innebär att man kan 
betala mot faktura inom 14 dagar – vilket också är en kreditförsäljning. I lagen 
står det att ”spelverksamhet ska vara lämplig ur allmän synpunkt samt bedrivas 
på ett sunt och säkert sätt” vilket tydligt inte verkar göras av flera stora 
spelbolag.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vad avser statsrådet vidta för åtgärder för att förhindra att konsumenter kan 
spela på kredit hos lotterier eller spelbolag?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-07
Besvaras senast
2019-03-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


